
Rada Gminy I Miasta I<ozleg!owy 
42-350 K Q li F. G Ł O W Y 

ul, PI. Moniuszki 14 
woj. ś ląskie 

Nr OR-BR.0002.15.2019 

PROTOKÓŁ Nr XV/2020 

z piętnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 27 luty 2020 r. w godzinach 15,00 - 17,20 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

l. Nr 1411XV/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi zarejestrowanej 
pod nr OR-B.1510.1.2020. 

2. Nr 1421XV/2020 w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 

3. Nr 1431XV/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 1441XV/2020 w sprawie funduszu sołeckiego na 2021 rok. 

5. Nr 1451XV/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizację zadania pn. " Przebudowa drogi powiatowej nr 2311 S od ronda w m. Mzyki 
do DW 789" 

6. Nr 1461XV/2020 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku dla bezdomnych. 

7. Nr 1471XV/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2019/2020. 

8. Nr 148IXV12020 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych - obręb Postęp. 

9. Nr 1491XV/2020 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Podjęte uchwały wraz z raportami z przeprowadzonych glosowań stanowią załączniki 

od nr l do nr 9 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Radnych obecnych na sesji: 13. 
Radni nieobecni: 

l. Pan Michał Kubalski 
2. Pan Tomasz Lebiocki 

Miasta Pani Joanna 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 
Skarbillk GiM Pani Jadwiga Maty ja 
Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G OPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierowrucy referatów Urzędu GiM Koziegłowy: Aleksandra Kucera, Edward 
Kaczmarzyk, Przemysław Kołodziejczyk 
Przewodruczący Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza, oraz sołtysi 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi zarejestrowanej pod 

nr OR-B.151 0.1.2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2020 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu soleckiego na 2021 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację zadania pn. " Przebudowa drogi powiatowej nr 2311 S od ronda w m. Mzyki 
do DW 789" 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w schrorusku dla bezdomnych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2019/2020. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zal iczenia drogi do kategorii dróg gminnych - obręb Postęp. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdonmości zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy . 
14. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2019. 

15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

wokresie międzysesyjnym. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wruoski i informacje. 

19. Zakończenie obrad 15 Sesji. 
Porządek obrad stanowi zalączmk nr 10 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt l 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała otwarcia 
sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych gości , oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że zgodnie z listą 
obecności w sesji uczestniczy 13 radnych. 
Stwierdziła , że sesja jest prawomocna. 
Listy obecności radnych i sołtysów i stanowią załączniki nr l l , 12 do protokołu. 

Ad. pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 
otrzymali wszyscy radni . Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian 

porządku obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano . Porządek obrad został przyjęty 13 głosami 

"za" (jednogłośnie). 
Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.pkt3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , 

każdy miał możliwość zapoznania się z nimi. W regulaminowym terminie nie wpłynęły 
żadne poprawki bądź uzupełnienia do protokołu . Zaproponowała więc przystąpienie 

do głosowania nad przyjęciem protokołu. 
Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2019 roku został przyjęty 

13 głosami "za" (jednogłośnie). 

Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 
i Wniosków w składzie: 

I . Pani Jadwiga Balińska 
2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pan Andrzej Szóstak 

Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi zarejestrowanej pod nr OR-B.1.2020 (załącznik nr 16 do protokołu). 
Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy jest Pani Skarżąca. 

Skarżąca była powiadomiona o terminie Sesji Rady GiM Koziegłowy, lecz na Sesję me 
przybyła . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 1411XV/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi zarejestrowanej pod nr OR -
B. lS10.1.20202 została przyjęta 10 glosami "za" , przy 3 wstrzymujących się głosach. 

Ad. pkt6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ZITIlan 
w budżecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (załącznik nr 17 do protokołu). 
Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 1421XV/2020 w sprawie zmian w budżecie 2019 roku została przyjęta 

13 glosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmIan 
Wieloletniej Prognozie Finansowej ( załącznik nr 18 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 1431XV/2020 w sprawie zmIan Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 13 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody 
na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2021 rok ( załącznik nr 19 do protokołu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że stanowisko zostało wypracowane na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady GiM, a następnie zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 
projektu uchwały. 

Pan Sołtys z Siedlca Dużego zaproponowal, by przed podjęciem uchwały przedstawić jakie 
kwoty z funduszu sołeckiego byłyby dla poszczególnych sołectw. 
Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że byłaby to kwota od około 2.000 zł do 7.000 zł dla 
największych miejscowości. 
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Pan Leonard Jagoda poinfonnował, że mamy świadomość, że taka decyzja ma też pewne 

wady. Jeżeli będą jakieś konkretne pomysły , możemy odnieść się do nich pozytywnie . 
W Urzędzie Gminy i Miasta mamy pracownika, który może wskazać fundusze na inne 
inicjatywy. 
Pan Sołtys z Siedlca Dużego nadmienił , że są różne programy, ale w pierwszej kolejności 

premiują gminy, które mają fundusz solecki. 
Pani Sołtys z Koziegłówek poinformowała, że sołtysi nie są za tworzeniem funduszu 
sołeckiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Damian Cesarz poinformował, że przed sesją rozmawiał 

na ten temat z Sołtysami , a na spotkaniu Sołtysów przed sesją czekał na sugestie. 
Zdecydowana większość Sołtysów zadecydowała, by funduszu sołeckiego nie tworzyć. Pan 
Damian Cesarz dodał, że Radni otrzymali dwie wersje uchwały , a biorąc pod uwagę 

stanowisko Sołtysów odczytana został wersja, by nie tworzyć funduszu . 
Pani Przewodnicząca Rady dodała, że po konsultacji z Sołtysami , w których brał udział 

Wiceprzewodniczący Rady GiM zadecydowano o przedstawieniu projektu uchwały, by nie 

tworzyć funduszu sołeckiego w 2021 roku. 
Burmistrz Pan Jacek Ślęczka wyjaśnił, że fundusz sołecki działa w oparciu o precyzyjne 

zasady i procedury dotyczące sołectw. Aktywność sołectw jest różna , a nie tworząc funduszu 
nie pomijamy sołectw, w których społeczeństwo jest mniej aktywne. W obszarach wiejskich 
Urząd Marszałkowski po raz pierwszy w 20 19 roku wprowadził regulacje o premiowaniu 
wniosków dla samorządów ,w których działa fundusz sołecki . We wcześniejszych 

regulacjach fundusz sołecki nie pył premiowany. W związku z tym, że ma odbyć 

się spotkanie Stowarzyszenia Sołtysów, zachęcał by na tym spotkaniu podjąć stanowisko 
w tej sprawie. Z budżetu Gminy przeznaczamy zwielokrotnione fundusze przewyższające 

fundusz solecki . Proponował, by przyjąć zaprezentowany projekt uchwały , a na spotkaniu 
Stowarzyszenia Sołtysów podjąć dane wyjściowe, by w przyszłości samorząd Gminy i Miasta 

pochylił się nad funduszem sołeckim na kolejne lata. Podkreślił , że to nie są środki sołeckie, 

a są to środki z budżetu gminy, które mają konkretne wskazania i obwarowania w zakresie 
finansów publicznych. Zapewnił, że niewiele sołectw zdecydowałoby się na tę formę 

aktywności. Zachęcał do współpracy z biurem do spraw aktywności stowarzyszeń 

i organizacji, bo jest wiele środków, a wystarczy pomysł na realizację projektu. Jeżel i będzie 

jakakolwiek aktywność ze strony sołectw w kierunku rozwoju społeczeństwa, samorząd jest 
otwarty na taką współpracę i przedsięwzięcia, które już są sukcesywnie realizowane 
z dobrym skutkiem w poszczególnych sołectwach poprzez stowarzyszenia , które dzi ałają na 
terenie Gminy i Miasta . 
Pani Przewodnicząca dodała, że Pan Sołtys może złożyć wniosek do Śląskiego Lokalnego 
Programu Obywatelskiego, który nie jest obwarowany funduszem sołeckim. 
Pan Sołtys poinformował, że już złożył wniosek. 
Pani Przewodnicząca dodała, że kwotę okolo 5000 zł mogłyby otrzymać duże sołectwa , jak 

Pińczyce, Cynków czy Gniazdów. Fundusze sołeckie, jak każde środki publiczne muszą być 
rozliczone przez pracowników Urzędu , więc zachodzi pytanie czy mamy przyjąć kolejnego 
pracownika do Urzędu w celu rozliczenia funduszu . 
Pan Sołtys z Sied1ca Dużego stwierdził, że sołtysi nie wiedzą na czym polega fundusz sołecki. 
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Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Rosochacz poinformowała, że Pan Sołtys z Sied1ca 

Dużego został wybrany już po szczegółowym przedstawieniu zasad funkcjonowania funduszu 
sołeckiego, które przedstawiane były w ubiegłym roku i jako jedyny nie jest zorientowany 
w temacie. Sołtysi stoją na stanowisku, by nie tworzyć funduszu soleckiego. 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Uchwala Nr 1441XV/2020 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego na 2021 rok została przyjęta 13 głosami "za" (jednoglośnie). 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach. 

Ad. pkt 9 

Po przerwie Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawIe 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację zadania 
pn. " Przebudowa drogi powiatowej nr 2311 S od ronda w m. Mzyki do DW 789" ( załączn ik 

nr 20 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 1451XV/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizację zadania pn. " Przebudowa drogi powiatowej nr 2311 S od ronda 
w m. Mzyki do DW 789" została przyjęta 13 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
( załącznik nr 21 do protokołu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

projekt uchwały w sprawie ustalenia 
za pobyt w schronisku dla bezdomnych 

Uchwala Nr 1461XV/2020 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku dla bezdomnych przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 r. została przyjęta 13 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2019/2020 ( załącznik 
nr 22 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 147IXV12020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2019/2020 została przyjęta 13 głosami "za" 
(jednogłośnie). 
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Ad. pkt 12 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zal iczenia drogi 
do kategorii dróg gminnych - obręb Postęp ( załącznik nr 23 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 1481XV/2020 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych - obręb 

Postęp została przyjęta 13 głosami "za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt l3 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy finansowej ( załącznik nr 24 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 1491XV/2020 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 

została przyjęta 13 głosami "za" U ednogłośnie) . 

Ad. pkt 14 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że sprawozdanie 
z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w ru1. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2019 omawiane było na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady Gminy i Miast Koziegłowy (załącznik nr 25 do protokołu). 
Zapytała czy radni mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Sprawozdanie roczne z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w m . 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2019 zostało przyjęte 13 głosami 

"za" Uednogłośnie). 
Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu . 

Ad. pkt IS 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 
- w Ośrodku Kultury odbył się Koncert Noworoczny, połączony z 28 Finałem Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy. W czasie trwania koncertu wiele osób licytowało niezwykłe 
przedmioty oraz nagrody z których dochód zasilił konto WOŚP. Podzi ękował za obecność 
i udzielone wsparcie na ten wyjątkowy cel; 
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- w Glinianej Górze odbyla SIę uroczystość poświęcenia odnowionego sztandaru OSP 
Gliniana Góra; 

- na początku roku odbyła się narada z dyrektorami szkół w sprawie budżetu i organizacj i 
pracy szkół; 
- nastąpiła zmiana na stanowisku Prezesa PP J. Prezesem został Pan Jerzy Motłoch; 

- w Ośrodku Kultury odbyła się konferencja z udziałem przedstawicieli samorządu 

lokalnego, przedsiębiorców oraz aktywnych mieszka6ców Gminy i Miasta Koziegłowy, 
na której pracowano nad założeniami rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy i Miasta 
Koziegłowy w wielu obszarach na kolejne lata. Wyraził nadzieję , że wypracowane projekty 
uzyskają naszą wspólną akceptację . Pokłosiem są przygotowywane karty i koperty życia dla 
mieszkaIlców Gminy i Miasta Koziegłowy, które pomogą w kontakcie i ratowaniu życia 
ludzkiego. Podziękował uczestnikom konferencji za udział i wypracowane propozycje; 
- odbyło się spotkanie Młodzieżowej Rady, która zostanie powołana jako organ doradczy 
zwłaszcza w zakresie aktywizowania osób młodych; 
- odbyło s ię spotkanie w sprawie gazociągu . Podziękował Panu Sołtysowi Siedlca Dużego 

za zorganizowanie spotkania z mieszkaIlcami ul Sportowej . Pomimo tego, że na spotkanie 
przybyła duża liczba mieszkaIlców, są tylko 4 zgłoszenia. Zachęcal do współpracy ze Spółką 
Gazowniczą w Zabrzu , która w ostatnim czasie rozpoczęła działania w Lgocie Górnej, 
Rosochaczu, P i ńczycach i w Krusinie. Jeżeli chodzi o Gniazdów ul. Zielona, ma nadzieję , 

że wybudowany gazociąg otworzy ul. Centralną, a w przyszłości wszystkie ulice po stronie 
południowej. Zachęcał sołtysów i mieszkaIlców do zgłaszania s ię bezpośrednio do rejonu 
w Zawierci u i zgłaszanie wniosków o przyłączenie budynków do sieci gazowniczej. 

Podziękował Sohysom i Radnym za zebranie wstępnych deklaracj i , które po części 

są w fazie realizacji, a m.in. przebudowa gazociągu w Krusinie , gdzie przebudowa średnio 

i n i skoprężnego odcinka spowoduje rozbudowę gazociągu na kolejne miejscowości; 

- z dobrym skutkiem realizowana jest infrastruktura wodociągowa, w tym w partnerstwie 
publiczno-prywatnym. Jak ustalono na wspólnym posiedzeniu Komisji reali zowany będzie 
wodociąg Lgota Mokrzesz - Lgota Nadwarcie ul. Szkolna. Wodociąg realizowany będzie 
siłami Zespołu Usług Komunalnych, po przekazaniu środków na zakup materiałów. 

Utrudnione jest przejęci e wodociągu Koziegłowy - Siedlec Duży ze względu na spór prawny 
podmiotów gospodarczych. Spór ten uniemożliwia rozbudowę sieci wodociągowej 

we wskazanym miejscu. Podobna sytuacja jest w Pi6czycach, ale ma nadzieję, że nastąpi 

porozumienie z właścici elem i wodociąg zostanie przejęty. Niejednokrotnie przy lącza 

są niemożliwe do wykonania, m.in. ze względu na warunki techniczne. Chcemy rozważyć 

temat kompleksowo. Ma nadzieję, że wspólnie z Zespołem Usług Komunalnych, Referatem 
Rolnictwa i Referatem Inwestycji tematy będą uzgodnione ; 
- uczestniczył w Mistrzostwach Polski w kolarstwie przełajowym, marny trzech zawodników 
którzy zostali mistrzami Polski . Gratulacj e zostały przekazane na Gali Sportu 
w Koziegłowach. Gratulacje należą się również całemu zespołowi działaj ącemu w Klubie 
"Błękitni" na czele z trenerami ; 
- w styczniu odbyła się studniówka w Liceum Ogólnokształcącym w Koziegłowach . Nasze 
Liceum realizuje zadania szkoły średniej , zaprosił do naboru do Liceum na nowy rok szkolny; 
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- na posiedzeniu Miejsko-Gminnego Zarządu OSP omówiono plan pracy na 2020 rok 
i podsumowano rok 2019. Złożył podziękowania dla wszystkich strażaków za gotowość 
bojową i współpracę; 

- odbyło się spotkanie robocze z inspektorami nadzoru realizowanych inwestycji; 
- na dzisiejszej sesji udzielono dotacji dla powiatu na realizację drogi powiatowej I ma 
nadzieje, że zadanie zostanie zrealizowane, po wyjaśnieniu spraw związanych z prawem 

do dysponowania gruntem; 
- wytypowano kolejne jednostki OSP do dofinansowania zakupu samochodów pożarniczych, 

tj. MysIów, Kozieglówki i Winowno; 
- w Ośrodku Kultury w Koziegłowach odbyło się spotkanie z mieszkańcami dotyczące 
dwóch bardzo ważnych elementów życia mieszkańców: 
l) projektowana obwodnica Gniazdowa i Koziegłów - zakończono kolejne podejście 

do wskazania obwodnicy . To spotkanie stało się otwarciem, by zadanie weszło w dokumenty 
strategiczne Urzędu Marszałkowskiego, Województwa Śląskiego i Gminy i Miasta 
Kozieglowy. Obwodnica jest wpisana w tzw. program dla Śląska , nie znalazła się jednak 
w programie budowy 100 obwodnic, gdzie zaplanowanych jest 5 obwodnic dla województwa 
śląskiego. Obecnie obserwujemy znaczny spadek ruchu na DK-I i niektóre pomioty 
zajmujące się obsługą podróżnych narzekają na spadek obrotów. Wpisane zostały tylko drogi 
krajowe 798 - Poręba -Zawierc ie w stronę Szczekocin i 46 - obwodnica Blachowni i Herb. 
Będziemy wspólnie kontynuować prace związane z wpisaniem w strategię, plany 
transportowe województwa i w nasze studium uwarunkowań i zagospodarowania terenu; 

2) na wyżej wymienionym zebraniu mieszkańców podsumowano 7 lat trudnej pracy na temat 
uzyskania pozwolenia budowlanego kanalizacji sanitarnej dla zlewni Koziegłowy - od 
oczyszczalni w dwóch kierunkach : kierunku zachodnim ulice: Żarecka, Świętokrzyska, 
Rynek i ul. Woźnicka w stronę Gniazdowa. Ma nadzieję, że po ostatecznych konsultacjach 
firma będzie przekazywała dokumenty do pozwolenia na budowę. Jeżeli tego nie zrobimy , 

nie możemy ruszyć w kierunku południowym , czyli w stronę Koziegłówek. Myśli, 

że Komisja Gospodarcza będzie anali zowała jaki kierunek rozwoju wybrać; 
- podziękował Komisji Rozwoju Społecznego za wypracowane wnioski Mamy 
wyszczególniony harmonogram uroczystości gminnych, na których Orkiestra z Pińczyc 

będzie koncertować; 

- odbyło się spotkanie z kierownikami referatów Urzędu GiM i kierownikami jednostek 
organizacyjnych, na bieżąco analizowane są plany pracy. Zachęca Sołtysów, Radnych 

i mieszkańców do współpracy w wielu obszarach. Kierownicy w Urzędzie GiM i jednostek, 
jak i pracownicy na bieżąco są do dyspozycji mieszkańców; 
- odbyło się Walne Zebranie Związku Gmin i Powiatów Subregionu Północnego, do którego 
Gmina przystąpiła, by mogla skutecznie zabiegać o środki konkursowe; 
- mamy stronę internetową dotyczącą komunikacji publicznej gminnej i powiatowej , na której 
można zapoznać się z wykazem połączeń. Dokonano korekty komunikacji i okazuje się , że po 
4 miesiącach są miejscowości , w których z komunikacji publicznej nie korzystała ani jena 
osoba. Jeżeli chodzi o komunikację subregionu Częstochowa, zadanie realizowane jest przez 
PKS Częstochowa . Wydano ki l kanaście pozwoleń na korzystanie z przystanków dla 
podmiotów gospodarczych, które chcą realizować tego rodzaju usługę. Mają w zamiarze 

zwiększeniu kursów do Częstochowy ; 
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- w zakresie planowanego spotkania w sprawie katowickiej strefy ekonomicznej były 

utrudnienia związane z ustaleniem terminu. Ma nadzieję , że Pan Prezes będzie w stanie 
spotkać się z samorządem Gminy i Miasta Koziegłowy. Mamy dokumentację poprawy 
bezpieczeństwa DK-l , a obszar który chcemy wskazać do Katowickiej strefy ma poprawną 
komunikację . Chcemy wskazać do katowickiej strefy trzy obszary . Tworzona baza 
inwestycyjna będzie zarządzana z pozycji Urzędu Gminy i Miasta; 
- odbyła się roczna odprawa Garnizonu Policji . Bezpieczeństwo publiczne realizowane przez 
Komendę Powiatową w Myszkowie prowadzone jest wzorowo; 
- uczestniczymy w projekcie - profilaktyka przeciwko negatywnym zjawiskom wśród dzieci 
i młodzieży, w dniu dzisiejszym w Ośrodku Kultury odbył się tematyczny spektakl. Zadania 
realizowane z PCPR, dyrektorami szkół i radami rodziców wywołały, zwłaszcza wśród 
dzieci i młodzieży spore zainteresowanie. Jest raport Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej , 

zawierający ciekawą analizę i wnioski , który pozwoli na lepszą współpracę z dziećmi 
i młodzieżą. Zachęcał Komisję Rozwoju Społecznego do zapoznania się z raportem; 

- na bieżąco wpływają wnioski o zmianę w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzeilllego . Jednak ze względu na finanse publiczne musimy wyważać potrzeby 
i podejmować decyzje, mając również na uwadze rozwój Gminy i Miasta; 
- odbył się audyt SOO instalacj i solarnych, który najeży co roku przeprowadzać. Instalator 
odwiedził mieszkańców i dokonał podsumowania czy wskaźniki odpowiadają założeniom. 
Średnie są bardzo dobre, ale są instalacje nie działające prawidłowo, a mieszkańcy nie 
zwracają na to uwagi. Wnioski zostały zgłoszone do samorządu. Mieszkańcy będą 

poinformowani o konieczności zgłaszania wad; 
- uczestniczył w 100 leciu - Gali Śląskiego Związku Piłki Nożnej , podsumowanie odbyło 
się w Częstochowie, gdzie podziękowano samorządom za wspieranie sportu; 
- odbyło się spotkanie klubów piłkarskich, które przyniosło skutek - powstał gmiillly klub 

sportowy; 
- wraz z Panią Przewodniczącą Rady byli na wręczeniu jednostce OSP w Cynkowi e torby 
ratowniczej, przekazanej przez Zastępcę Prezesa KRUS-u. W jednostce OSP Cynków 
widoczny jest aktywny rozkwit, zwłaszcza młodzieżowej drużyny; 
- Urząd Miasta Myszkowie i Starostwo Powiatowe przygotowują się do przebudowy 
ul. Wolności. Jesteśmy zainteresowani, by ul. Czarka , Leśniczanka i noclegowania dla osób 
bezdomnych miały możliwość kanalizacji ,wody a w przyszłości oświetlenia; 

podziękował organizatorom, darczyńcom i uczestnikom balu charytatywnego 
zorganizowanego na rzecz dwóch mieszkańców Lgoty Mokrzesz potrzebujących pomocy; 
- Fundacja Pomocna zwróciła się o pomoc w dofinansowaniu turnusu rehabilitacyjnego dla 

osób niepełnosprawnych. Myśli, że jak co roku Dyrektor Ośrodka Pomocy przekaże rodzicom 
dofinansowanie udziału w turnusie rehabilitacyjnym; 
- odbyły się spotkania z mieszkańcami Mysłowa ul. Słonecznej, Koziegłów ul. Jagodowej 
oraz Rzeniszowa ul. Międzyleśnej. Wyartykulowane zostały potrzeby i ma nadzieję, że 

Komisja Gospodarcza, Radni i pracownicy Urzędu GiM przekażą mieszkańcom druki 

upoważniające do projektowania pewnych urządzeń , a w przyszłości ich budowy; 
- sprawa obwodnicy - wrysujemy wskazania lokalizacyjne , ale nie będzie to miało skutków 
odszkodowawczych. Gdybyśmy to wskazanie lokalizacyjne umieścili jako dokument 
ostateczny, narazilibyśmy się na odszkodowania za części gruntów zajętych pod wskazania 
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lokalizacyjne. Dlatego też, pomimo dwóch protestów, wstrzymano wydawanie warunków 
zabudowy dla części Koziegłów pod Wojslawicami . SKO będzie ewentualnie upominało 
odnośnie wstrzymywania od wydawania decyzji lokalizacyjnych. SKO uchyliło decyzję 

odnośnie wieży telefonii komórkowej w Koziegłowach przy ul. Woźnickiej , bo nie ma 
przeciwwskazaI1 by taka lokalizacja mogła powstać. Te 70 podpisów mieszkańców nie jest 

brane pod uwagę w procedurze administracyjnej , ponieważ nie są strona postępowania; 

- wraz z pracownikami brał udzial w konferencjach : Centrum Usług Społecznych, w której 
brała udział Pani Agnieszka Kłys - na temat zasad funkcjonowania usług społecznych, oraz 

w konferencji na temat infrastruktury programowania dla Śląska i obszarów wiejskich. 
Możemy liczyć na ewentualne dofinansowanie jednej drogi gminnej w wysokości 

do 2 mln zł; 
- temat bardzo trudny - koronawirus, a część szkół z Gminy i Miasta Koziegłowy prowadzi 
wymianę międzynarodową w ramach projektu Erasmus . Dyrektor placówki wspólnie 
z nauczycielami i rodzicamj zadecyduje czy te kontakty utrzymać czy nie. W szczególnych 
przypadkach wyjazdy powinny być wstrzymane. Na stronach internetowych podawane jest 
jak zachować się w przypadku podejrzeI1 koronawirusa; 
- odbyła się kontrola projektów unijnych realizowanych na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy : budynek komunalny w PiI1czycach jest bez uwag, również bez uwag 

są instalacje fotowoltaiczne. Niewielkie uwagi są do przedszkola w Starej Hucie, ale zostaną 
wyjaśnione; 

- odbyło się spotkanie Gminnej Spółki Wodnej. Podziękował jej członkom za to , że Spółka 
funkcjonuje. Niewielkie środki, które przekazujemy na rzecz Spółki wspierają działania na 
rzecz likwidowania występujących problemów; 
- odbyło się spotkanie z organizatorami Pieśni Pasyjnej, która będzie kontynuowana poprzez 

Szkołę Podstawową w Koziegłówkach; 
- podpisano umowę na wymianę oświetlenia na ledowe dla miejscowośc i Gniazdów, Mzyki 
Koziegłowy - Rosochacz oraz brakujące części - około 500 opraw. Projekt zamyka zadania 
z PRO W, do wymiany pozostanie jeszcze około 1000 opraw; 
- odnośnie budowy drogi powiatowej Gniazdów - Mzyki poinformował, że w związku z tym, 
że część mjeszkaI1ców nie wyraziła zgody na udzielenie prawa do dysponowania gruntem 

na cele budowlane, w niektórych miejscach odcinki drogi będą węższe; 

- Zarząd Województwa Śląskiego uchwałą z dnia 12 lutego 2020 r. przyjął program 
gospodarki niskoemisyjnej do roku 2030, który jest na stronie Urzędu Marszałkowskiego. 

Będzie zakładka na stronie internetowej Urzędu GiM Koziegłowy i do 15 kwietnia br. będzie 
możliwość zgłaszania uwag; 
- kOI1czy się projekt wymiany źródła ciepła na piece klasy V na ekogroszek. Jest jeszcze 
możliwość wymiany kilku kotlów , bo były rezygnacje. Jeżeli są mjeszkaI1cy zainteresowani 

wymianą, mogą zgłaszać wnioski; 
- zwrócił się do mieszkaI1ców Lgoty Nadwarcie o zintensyfikowanie prac związanych 

z przyłączem budynków do sieci kanalizacyjnej, ponieważ jeżeli nie będzie 64 przyłączy 
Oczko nie wejdzie w fazę realizacji; 
- Gmina i Miasto Kozieglowy wspólnie z Gmjną Siewierz uzyskała dofinansowanie 
na realizację projektu obejmującego 481 przyłączy fotowoltaicznych oraz pomp ciepła 

gruntowych i powietrznych. Na najbliższej sesji należy dostosować budżet do realizacji tego 
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zadania. Lista chętnych jest zamknięta, nie ma listy rezerwowej. To czy lista taka powstanie 

okaże się po wyborze wykonawcy; 
- jest ostateczny projekt budowlany poprawy bezpieczeństwa drogowego na DK-I i można się 
z nim zapoznać. Na dzień dzisiejszy nie mamy wiedzy czy projekt będzie realizowany . Jeżeli 
projekt będzie spójny będzie musiał mieć obszary na dofinansowanie. Z tym tematem mamy 
pewne oczekiwania w kierunku budowy sygnalizacji świetlnej na części skrzyżowań; 
Na zakończenie swej wypowiedzi podziękował za organizację i udział w uroczystościach : 

- wybór Miss Jury - dwie mieszkanki Gminy i Miasta Kozieglowy będą reprezentowały naszą 

Gminę w wyborach Miss Śląska; 
- Gala SpOltu , na której pokazano potencjał - od Przedszkola do osób starszych. 

Zaprosił zebranych do udziału w wielu ciekawych spotkaniach w ramach " Wiosny Kobiet", 
koncert Młodzieżowej Orkiestry oraz na Galę Taneczną, która odbędzie się w dniu 1.03.br. 
w Zespole Szkól w Koziegłowach. 

Ad. pkt 16 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk przedstawiła informację 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 grudnia r. podejmowane działania to: 

przygotowanie porządku obrad bieżącej 
zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji 
praca nad materiałami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

- pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o możliwośc i 

sfinansowania deficytu przyjętego w uchwale budżetowej na rok 2020; 
- pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Gminy i Miasta Koziegłowy wynikającej z planowanych 

i zaciągniętych zobowiązań; 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego stwierdzaj ącej nieważność Uchwały Rady 
GiM Koziegłowy Nr 135IXIV /20 I 9 r. dotyczącej opłat za zajęcie pasa drogowego , w części 

dotyczącej § I punkt 2 i 3; 
- pismo Rady Powiatu w Myszkowie o zwoływanie sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
w innym terminie, ponieważ sesje Rady Powiatu odbywają się również w ostatni czwartek 
miesiąca, a Radni Powiatowi chcieliby uczestniczyć w sesjach Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy . Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w Gminie Koziegłowy od 12 lat 

planowane sesje odbywają się w ostatni czwartek miesiąca i tak pozostanie. Radni powiatowi 
mają możliwość uczestniczenia w sesjach Rady GiM Koziegłowy, ponieważ sesje Rady 
Powiatu odbywają się rano, a w Koziegłowach po południu - o godz. 15,00; 
- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego za rok 2019. Pani Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie 

omawiane było na wspólnym posiedzeniu Komisji. Zainteresowanych zaprasza do Pani 
Dyrektor Zychowicz, która może przedstawić szczegółowe dane; 
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pismo Śląskiego Związku Gmin i Powiatów zawierające propOzyCję podejmowania 
in icjatyw podkreślających charakter 30 lecia odrodzenia samorządu terytorialnego w Polsce; 
- pismo Radnego Pana Damiana Cesarza informujące o inicjatywie dotyczącej wszczęcia 
postępowania scaleniowego gruntów w miejscowości Winowno. Pani Przewodnicząca 

poinformowała, że jeżeli sohysi zainteresowani są procedurą scaleniową, to Radny Pan 
Damian Cesarz i Sohys Winowna mają informacje w tym temacie które mogą przekazać 
zainteresowanym; 

-pismo mieszkanki Pińczyc o założenie lamp oświetleniowych przy ulicy Stawowej 
w Pińczycach ; 
- pismo mieszkanki Koziegłówek o przejęcie wodociągu o długości 306 m. w Pińczycach 
ul. Stawowa; 
- pismo mieszkanki Wojsławic dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego -
bezprawnego przekształcenia jej działki budowalnej na zabudowę oświatową . Pani 
Przewodnicząca poinformowała, że pismo omawiane było na posiedzeniu wspólnym Komisji. 
Nadmieniła, ze w latach 50-ych nie było planów zagospodarowania przestrzennego, 
a inwestor budował tam gdzie chciał; 
- informacja Wojewody Śląskiego o wszczęciu postępowania wyjaśniającego w związku 
ze skargą mieszkańca Gminy Koziegłowy zawierającą zarzuty skierowane pod adresem 
Rady Gminy i Miasta Koziegłowy w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na złożone skargi na 

Burmistrza. 
Ponadto mieszkaniec wystosował skargi do Głównego Inspektora Ochrony Środowiska oraz 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie nieudzielenia odpowiedzi 
przez Burmistrza. Skargi te zostały przesłane do Rady Gminy i Miasta. 

W związku z toczącym się postępowaniem administracyjnym wszelkie pisma i skargi 
składane przez Skarżącego były rozpatrywane na podstawie art. 243 pkt Kodeksu 
Postępowania Administracyjnego w toku toczącego się postępowania administracyjnego, 
a Skarżący był o tym informowany; 

Do wiadomości Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

pismo Zarządu Dróg Powiatowych w 
możliwości współfinansowania zadania 
ul. Woźnicka . Wartość kosztorysowa 

1.890.420,43 zł; 

Myszkowie o zajęcie stanowiska w sprawie 
budowa chodnika w miejscowości Cynków 
chodnika o długości 2270 m. wynosi brutto 

- pismo Rady Sołeckiej z Wojslawic o zabezpieczenie kwoty 10.000 zł z tytułu wygranej 
w Turnieju Solectw w 2019 roku. Środki będą przeznaczone na remont strażnicy 
w Wojslawicach; 
- pismo Zespołu Usług Komunalnych informujące o stratach generowanych przez 

oczyszczalnię ścieków w związku z brakiem sieci kanalizacyjnej. Łączna suma środków 
potrzebnych na utrzymanie i funkcjonowanie obiektu oczyszczalni w 20 19 roku wyniosla 
488.884,43 zł , natomiast przychód z tytułu śc ieków dowożonych wynosił 264.398,86 zł. 

(prawie 255.000 zł strat rocznie); 
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- pismo Rady Sołeckiej w Postępie o położenie nawierzchni asfaltowej na ścieżce pieszo
rowerowej przez las od Postępu do Myszkowa; 

- pismo Zakładów Górniczo - Hutniczych "Bolesław" z Bukowna informujące o planowanym 
rozpoczęciu prac poszukiwawczo- rozpomawczych za rudami cynku i ołowiu na działce 
nr 502 w Mysłowie. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że jest to działka drogowa gminna, więc 
nie może doj ść do poszukiwań na działce drogowej ; 

Ponadto w dniu wczorajszym do wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

- prośba Ośrodka Kultury w Koziegłowach o przyznanie kwoty 35.000 zł na zabezpieczenie 
wkładu własnego w realizacji projektu w Programie Niepodległa. Koszt całkowity 
przedsięwzięcia wynosi 112.000 zł . Na realizacj ę zadania przyznano kwotę 77.000 zł. Pani 
Przewodnicząca stwierdziła, że należy pochyli ć się nad wnioskiem i takie środki 

wygospodarować; 

pismo Sołtysa miejscowości Rzeniszów o zabezpieczenie w bieżącym roku środków 

finansowych na wykonanie projektu ulicy Międzyleśnej wRzeniszowie; 

- pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Koziegłowach o podjęcie negocjacji 
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w związku z wysokością dodatku 

za wychowawstwo w oddziałach przedszkolnych. Pani Przewodnicząca poinformowała, 

że dyskusja w tej sprawie będzie na wspólnym posiedzeniu Komisji w miesiącu marcu bl". 
Ponadto wpłynęła informacja z Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Jaworznie 
o terminach egzaminów ośmioklasistów, które odbędą się w dniach 21,22 i 23 kwietnia br. 
Radnj , którzy zadeklarują się do uczestnictwa w egzaminach w charakterze obserwatorów, 
proszeni są o zgłoszenie się do Zespołu Ekonomicmo - Admjillstracyjnego Oświaty, celem 

wypełnienia stosownych formularzy . 

Ad. pkt 17 

Radni nie zgłaszali pisemnych wniosków i interpelacji. 

Ad. pkt 18 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 
Radny Pan Antoni Bielecki zapytał do kiedy obwodnica będzie wrysowana w nasze Studium 
uwarunkowań i zagospodarowania terenu, bo to warunkuje wpis obwodnicy w plany 
województwa śląskiego . Ponadto w związku z planowana inwestycją fotowoltruki dla 
mieszkańców GiM zapytał czy jest możliwa zamiana założeń technicznych , ponieważ 
wniosek przygotowywany był przed trzema laty, a od tego czasu technologia jest 
nowocześniejsza ; 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na zadane pytania: 
- wyjaśnił , że Studium przechodzi ostatni proces uzgodnień. Myśli , że w miesiącu marcu br. 

będzie ostateczny dokument i będzie wyłożony do wglądu, a w miesiącu czerwcu br. będzie 
przedstawiony Radzie do uchwalenia. Nie możemy wpisać jako decyzji lokalizacyjnej 
wrysowując obwodnicę . My tylko wskażemy ś lad, po którym wariant południowy ma 



15 

przebiegać. On oczywiście nie będzie ograniczał prawa do dysponowania gruntem jeśli 

między przyjęciem Studium a procesem projektowania czy wykupu wstrzyma lub nie 
wstrzyma procesu zmiany, przekształceń czy zgód mieszkańców. Na pewno da nam oraz 
województwu śląskiemu impuls, żeby dokument który wytworzyła Gmina Koziegłowy , który 
będzie w dokumentach strategicznych dla województwa Śląskiego był przyjęty . Analizą 
Studium w Urzędzie GiM zajmuje się Pan Jarosław Kosytarski. Jeżeli chodzi o wnioski, 
Studium zostało już zamknięte , nie można już składać wn iosków co do zmiany. Ten 
dokument, który został wytworzony został przekazany do uzgodnień . Możemy tylko 
ograniczać rozmiar lub rozstrzygać ewentualne uwagi; 

- odnośnie fotowoltaiki wyjaśnił , że w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie z autorem 
specyfikacj i. Będzie dokonywana aktualizacja zarówno fotowoltaiki , jak i pomp ciepła, 

ponieważ upłynęły trzy lata i mogą być bardzo istotne zmiany technologiczne. Zmiany będą 
dotyczyły podniesienia parametrów urządzeń, natomiast nie mogą dotyczyć efektu 

rzeczowego ( ilość urządzeń) i wartości dofinansowania. Specyfikacja i parametry 
funkcjonalno-użytkowe muszą być bardzo dobrze przygotowane, mamy inżyniera kontraktu, 
który poprowadzi inwestycję od początku do końca. Wniosek składany był pod koniec 2017 
roku, od razu był na dobrym miejscu, ale zabrakło środków finansowych. Obecnie środki 
zostały zwiększone i otrzymamy dofinansowanie. Termin realizacji to l.08 .br. rozpoczęcie 
projektu pod względem rzeczowo-finansowym , a zakończenie listopad br. i rozliczenie 

finansowe . Podatek VAT na urządzenia fotowoltaiki na pewno jest 8% bez względu na 
lokalizację - czy na budynku mieszkalnym czy na gospodarczym. Natomiast nie wyjaśniony 
jest jeszcze V A T dotyczący pomp ciepla , trwają rozmowy , by V A T odpowiadał 

rzeczywistym kosztom . Jeżeli gminy szybko przystąpią do przetargów, na pewno będą 
oszczędności z tego zadania i jest szansa na kolejny wniosek wspólny z Gminą Siewierz -

instalacje solarne i piece na biomasę. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szóstak ponowił 
wniosek Komisj i z dnia 16.0 l. br. , a mianowicie: 
Na posiedzeniu proponowano, by zaprosić Starostę Powiatowego wraz Zarządem Powiatu 
oraz Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, celem przedstawienia zamierzeń w zakresie 
realizacji zadań Powiatu na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na rok bieżący i na kolejne 
lata obecnej kadencji, oraz przedstawienia oczekiwań w zakresie dofinansowania realizacji 

zadań Powiatu na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Prośba Komisji jest taka, by do 
spotkania doszło. 
Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała zaproszenie przedstawicieli Starostwa na wspólne 
posiedzenie Komisji w miesiącu marcu br. 
Sołtys wsi Winowno poinformował, że starania o środki na scalenia gruntów trwały od ośmiu 
lat, przeznaczono na ten cel około 6 mln zł. ( infrastruktura, drogi, rowy). Progran1 ten jest 
zadaniem powiatów. Współpraca w tym temacie ze Starostwem bardzo dobrze się układa, 
a w dalszej części programu, który ma być wykonany do 30.09.2023 r. zaangażowane będą 

również gminy . 
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Ad. pkt 20 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna 
Kołodziejczyk zamknęła obrady piętnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady piętnastej Sesji zakończono. 

Protokół sporządziła: Urszula Dyja. 

~ 


